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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 26 Μαρτίου 2025 

 

Προς: 1. Τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, 

 κ. Χρίστο Δήμα  
           2. Την Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, 

κα Σοφία Ζαχαράκη 
3. Τον Υπουργό Εσωτερικών, 
 κ. Θεόδωρο Λιβάνιο 

Θέμα: «Πρόγραμμα «Μαριέττα Γιαννάκου» για ανακαίνιση σχολικών 

εγκαταστάσεων» 

Κύριοι Υπουργοί, 

Σύμφωνα με τις πρόσφατες εξαγγελίες της κυβέρνησής σας, το πρόγραμμα 

«Μαριέττα Γιαννάκου» για ανακαίνιση σχολικών εγκαταστάσεων, με δράση 

προϋπολογισμού 350 εκατομμύρια ευρώ -εκ των οποίων τα 250 εκατομμύρια ευρώ 

θα διατεθούν από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων και τα υπόλοιπα από 

ισομερείς δωρεές από 4 συστημικές τράπεζες- θα καλύψει σε πρώτη φάση 645 

σχολεία σε 245 Δήμους της χώρας. Ο κύριος φορέας υλοποίησης του προγράμματος 

θα είναι η ανώνυμη εταιρεία «Κτιριακές Υποδομές Α.Ε.» και την 10-03-2025 

υπεγράφη η σχετική σύμβαση ύψους 812.960 ευρώ, που αφορά στις απαραίτητες 
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μελέτες για την ανακαίνιση των σχολικών κτιρίων, τη σύνταξη τευχών δημοπράτησης 

και έκδοση απαραίτητων οικοδομικών αδειών. 

Ενόψει των ανωτέρω,  

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Ποια είναι τα 645 σχολεία της χώρας, που επιλέχθηκαν να ανακαινιστούν και σε 

ποιους Δήμους ανήκουν;  

2. Πώς έγινε η επιλογή αυτών των σχολείων και με ποια κριτήρια;  

3. Πώς και με ποια κριτήρια γίνεται η επιλογή εργασιών ανακαίνισης για την κάθε 

σχολική εγκατάσταση και τι περιλαμβάνουν οι εργασίες αυτές;  

4. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης της υλοποίησης εργασιών του 

προγράμματος «Μαριέττα Γιαννάκου» για το κάθε σχολείο από αυτά που έχουν 

επιλεγεί; 

5. Πόσα από τα 645 σχολεία, που εντάχθηκαν στο πρόγραμμα, θα είναι 

ανακαινισμένα κι έτοιμα για χρήση το Σεπτέμβριο 2025;  

6. Θα προστεθούν κι άλλα σχολεία στο συγκεκριμένο πρόγραμμα;  

7. Ποια θα είναι η συνολική διάρκεια του προγράμματος «Μαριέττα Γιαννάκου» για 

ανακαίνιση σχολικών εγκαταστάσεων;  
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 Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

 Αρετή Ι. Παπαϊωάννου 
 Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης 
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